
 

 

Αθήνα, 23.09.2024 

 

Ερώτηση 

Προς τον κ. Υπουργό 

Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

 

Θέμα: «Άμεση λήψη μέτρων για την αντιμετώπιση της ευλογιάς προβάτων και τη 

στήριξη των πληγέντων κτηνοτρόφων» 

 

Μέχρι πρότινος, τα επιβεβαιωμένα κρούσματα ευλογιάς αφορούσαν μόνο την 

περιοχή του Έβρου. Συγκεκριμένα, έχουν θανατωθεί πάνω από 6.000 ζώα, εκ των 

οποίων 800 στην περιοχή Ορεστιάδας και 5.500 στην περιοχή των Φερών. Οι έλεγχοι 

έχουν αναφέρει συνολικά 27 εστίες ευλογιάς στον νομό Έβρου, με πέντε στο βόρειο 

τμήμα (Ορεστιάδα) και 22 στο νότιο (Φέρες). 

Επιβεβαιώθηκε όμως πρόσφατα κρούσμα ευλογιάς προβάτων στον δήμο Παγγαίου 

της Καβάλας, συγκεκριμένα σε εκτροφή στην περιοχή Μεσότοπος. Η ανησυχία είναι 

έντονη σε όλη την περιοχή της Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας – Θράκης, 

καθώς οι κτηνοτρόφοι βλέπουν τη νόσο να εξαπλώνεται. 

Η εξάπλωση της ευλογιάς αναδεικνύει την ανεπάρκεια των αρμόδιων αρχών στην 

προστασία των κτηνοτρόφων. Η αποτυχία της κυβέρνησης να αναχαιτίσει την 

επιδημία είναι ιδιαίτερα ανησυχητική, ειδικά σε μια περιοχή που ήδη πλήττεται από 

τις καταστροφικές συνέπειες των πυρκαγιών. 

Επειδή, οι κτηνοτρόφοι της περιοχής αναγκάζονται να θυσιάσουν τα ζώα τους χωρίς 

άμεση αποζημίωση, 

Επειδή, οι επιπτώσεις στις τοπικές οικονομίες και τον πρωτογενή τομέα είναι 

καταστροφικές, 

Επειδή, η έλλειψη επαρκών ελεγκτικών μηχανισμών και μέτρων προστασίας οδηγεί 

σε ανεξέλεγκτη εξάπλωση της νόσου. 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:

23/9/2024



1. Ποια άμεσα μέτρα προτίθεται να λάβει η κυβέρνηση για την αποτελεσματική 

καταπολέμηση της ευλογιάς των προβάτων και την αποτροπή περαιτέρω 

εξάπλωσης της νόσου; 

2. Πότε θα αποζημιωθούν πλήρως οι κτηνοτρόφοι των οποίων τα ζώα 

θανατώθηκαν λόγω ευλογιάς και ποιες πρόσθετες ενισχύσεις προβλέπονται 

για τη στήριξή τους; 

3. Προτίθεται η κυβέρνηση να εφαρμόσει αναστολή πληρωμών σε δάνεια, 

φόρους, ασφαλιστικές υποχρεώσεις και λογαριασμούς κοινής ωφέλειας για 

να ανακουφιστούν οι πληγέντες κτηνοτρόφοι; 

4. Προτίθεται να προβεί στην ενίσχυση των ελεγκτικών μηχανισμών; 

5. Πότε θα τεθεί σε λειτουργία το Κέντρο Εξωτικών Νοσημάτων στην 

Ορεστιάδα ; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

 




